
 

 ســرویس سیاســی - عضو کمیســیون 
عمران مجلس اظهار داشــت: امروز در مناطقی 
مانند اسلامشــهر با مواردی مواجه هســتیم که 
خانواده ای با ۵ فرزند در یک اتاق زندگی می کنند 
 و کســی نمی توانــد در این اتــاق پایش را دراز 

کند.
اقبال شــاکری در مراســم رویداد فناورانه 
صنعت ســاختمان بــا بیان اینکه بایــد جایگاه 
مرکز تحقیقات مســکن، راه و شهرسازی حفظ 
شود، اظهار داشــت: اگر موضوع عرضه مسکن 
در بازار حل نشــود، موضوع مافیای بازار مسکن 
هم برطرف نخواهد شــد و تــا زمانی که عرضه 
مســکن افزایش نیابد، این کالا از چرخه استفاده 

سرمایه ای خارج نمی شود.
وی با بیان اینکه مســکن بازده وحشتناکی 
دارد، ادامــه داد: مهمتریــن مخاطب برای پروژه 

نهضت ملی مسکن اقشار کم درآمد و دهک های 
پایین هســتند که جیب این قشر را گشتیم و این 
مخاطبان توان پرداخت بالایی ندارند و نه درآمد 
دارند و نه می توانند فســاد کنند و نه می دانند که 
 باید به چه کســی آویزان شــوند تا صاحبخانه 

شوند.
این عضو کمیســیون عمران مجلس تاکید 
کرد: رییس جمهوری در شــورای عالی مسکن 
اعلام کرد که وزارت راه و شهرســازی مســئول 
بازار مســکن اســت از ایــن رو وزارت صمت 
مســئول بازار نیســت و تعجــب می کنم که در 
بحــث اجرای قانون مالیــات بر خانه های خالی 
ســازمان امور مالیاتی جــولان می دهد در حالی 
 کــه وزارت راه و شهرســازی باید طرف اصلی 

باشد.
شــاکری تاکید کرد: امروز در مناطقی مانند 

اسلامشهر با مواردی مواجه هستیم که خانواده ای 
بــا ۵ فرزنــد در یک اتــاق زندگــی می کنند و 
 کســی نمی تواند در ایــن اتاق پایــش را دراز 

کند.
شــاکری افزود: امروز خانــوار برای تأمین 
رهــن برای اجــاره اموال خود را می فروشــند 
و اجــاره و رهن بــه ۴ برابر درآمــد خانواده ها 

رسیده است.
وی گفــت: باعث شــرمندگی اســت که 
شــرکتی از کشــور همســایه وارد کشــورمان 
شــده و در بحث زیرســاخت های ســاختمان 
ســازی از روش قالب لغزنده اســتفاده کرده و 
چــه خبری به راه انداختند و انــگار ما در ایران 
 نمی دانیم این زیرســاخت ها چه هستند و از آن 

بی اطلاعیم.
این نماینده مجلس با بیان اینکه اگر نهضت 
ملی مســکن به مخاطب اصلی آن نرسد نصیب 
فاســدان، دلالان و رانتخــواران خواهد شــد، 
اظهارداشــت: امروز با مقاومت بســیار سنگین 
بانک ها و حامیان بانک ها در پرداخت تسهیلات 
به بخش مســکن مواجه هستیم و در سال گذشته 
کمتر از ۵٠ درصد متقاضیان توانستند وام ودیعه 

بگیرند.
شاکری با اشــاره به روند ساختمان پروژه 
نهضت ملی مســکن گفت: نباید آثار باســتانی 
بســازیم و پروژه نیمه تمامی در دســت دولت 
بگذاریم. این ۴ میلیون مســکن باید به دســت 
مخاطبان اصلی آن برسد وگرنه این واحدها را برای 
رانت خواران، فاسدان می سازیم و خدای نکرده 
 اگر آتش به اختیار عمل کنیم پای دلالان به وسط 

می آید.

 سرویس سیاسی -وزیر ارتباطات و فناوری 
اطلاعات در پاســخ به ســوالات کاربران صفحه 
اینســتاگرامی خود اعلام کرد: کسی به دنبال قطع 
اینترنت نیســت و تصمیم گیری در مورد فیلترینگ 
برعهده کارگروهی است که وزارت ارتباطات یک 

عضو آن است.
»عیســی زارع پور« وزیر ارتباطات و فناوری 
اطلاعات در پســت خود و در پاسخ به کاربرانی که 

در صفحه او فعال هستند، به سوالاتی پاسخ داد.
وزیر ارتباطات در پاســخ به فردی که درباره 
فیلتر ســایت »استیم« )یک سکوی توزیع دیجیتال 
اســت که برای بازی ویدئویی چندنفره و مدیریت 

حقوق دیجیتال توســط شــرکت ولو توسعه یافته 
است( پرسیده بود، گفت: طبق قانون، تصمیم گیری 
در مورد فیلترینگ در کارگروهی گرفته می شود که 

وزارت ارتباطات یکی از ۱۳ عضو آن است.
وی در ادامــه ز رفــع فیلتر این پلتفرم خبر داد 
و افــزود: با پیگیــری وزارت ارتباطات و همراهی 

کارگروه، مشکل استیم حل شده است.
زارع پور همچنین در پاســخ به فردی دیگری 
که دربــاره وضعیت اینترنت و تــلاش برای عدم 
دسترســی مردم به شــبکه اینترنت جهانی از وزیر 
سوال پرســیده بود، تاکید کرد: کسی به دنبال قطع 

اینترنت نیست.

عضو کمیسیون عمران مجلس:

دهک کم درآمد، توان پرداخت اقساط را ندارند

وزیر ارتباطات:

کسی به دنبال قطع اینترنت نیست

7 سیاسی

رئیس سازمان بازرسی کل کشور در جمع بازرسان امور نفت:

بازرسان با شناسایی دقیق بسترهای فساد، 
دست صاحبان نفوذ را از حوزه نفت کوتاه کنند

ســرویس سیاســی- خدائیــان در ادامه 
سلســله نشســت های خود با بازرسان سازمان 
بازرســی پیرامون اجــرای برنامه های مســئله 
 محور، جلســه ای را با بازرسان امور نفت برگزار 

کرد.
رئیس سازمان بازرسی کل کشور از حوزه نفت 
به عنوان یکی از مهمترین و اثرگذارترین حوزه های 
این ســازمان از نظر اقتصادی یاد کرد و با اشــاره به 
شناســایی گلوگاه های فساد و مسائل مهم پیرامون 
موضوعات مربوط به نفت، تکلیف ریاســت عدلیه 
به سازمان بازرسی در این زمینه را مورد اشاره قرار 
داد و گفت: مطابق با فرمایشــات ریاســت محترم 
قوه قضاییه، معاونان و بازرســان بر احصا مســائل 
و شناســایی بسترهای تولید فساد مکلف شدند که 
این آســیب ها شناســایی و طی جلسات مشترک 
میان ســازمان بازرســی، دیوان عدالــت اداری و 
معاونت پیشــگیری از وقوع جرم در حال بررسی 
 جهــت ارائه به ریاســت محترم دســتگاه قضایی 

است.
وی با اشــاره به جایــگاه مهــم و تاثیرگذار 
سازمان بازرسی کل کشور مطابق با قانون اساسی و 
قوانین موضوعه، توجه بازرسان را به انجام درست 
وظایــف نظارتی در چارچــوب قوانین و مقررات 
معطــوف ســاخت و از آن ها خواســت خود را با 
 ســلاح ایمان، تقوای الهی و تهذیب و تزکیه نفس 

تجهیز کنند.
رئیس سازمان بازرسی کل کشور تصریح کرد: 
رفتار یک بازرس باید قانونمدار و قاطع و به گونه ای 
باشد که سایه او در دستگاه مربوطه احساس و پیشگیری 
 از وقوع جرم و تخلف و همچنین بازدارندگی را رقم 

بزند.
عضو شــورای عالی قوه قضاییه با اشــاره به 
گستردگی موضوعات مرتبط با امور نفت، به برخی 
از آســیب های این حوزه از جمله قراردادها اشاره 
و تاکیــد کرد که همه بازرســان باید به همه قوانین 
 و مقررات حوزه نفت، گاز و پتروشــیمی مســلط 

باشند.

وی از بازرســان امــور نفــت خواســت با 
تمرکز بر آســیب شناســی مســائل و بســترهای 
 فســادزا، از پرداختــن به مســائل جزیــی پرهیز 

کنند.
خدائیــان افزود: بــا تعریف بازرســی های 
مهــم و تشــکیل پرونده هــای اساســی، همــه 
جوانــب یک موضــوع را به طور کامل بررســی 
و ضمــن توجــه به نقاط قوت و ضعــف مدیران، 
 گزارش جامع، کامل، مســتند و مســتدلی را ارائه 

کنید.
وی بــا تاکید بر اینکه گزارش ها باید اثربخش 
باشد و در نتیجه آن، فساد ریشه کن شود، بیان کرد: 

بازرسان سازمان بازرســی باید به عنوان مهمترین 
دســتگاه نظارتی با شناسایی دقیق بسترهای فساد، 
انجام آسیب شناســایی های لازم، ورود به موقع و 
پرهیز از سیاســی کاری، دست صاحبان نفوذ را از 
حوزه نفت، گاز و پتروشــیمی کوتاه کنند و مطمئن 
باشــند که ســازمان به طور قاطع از این بازرســان 

حمایت خواهد کرد.
بنابرایــن گــزارش، در ابتدای این نشســت 
مصطفی علی اصغرپور معاون نظارت و بازرســی 
امور اقتصادی بــه ارائه گزارش هایی در این حوزه 
پرداخت و بازرســان نیز به بیان نقطه نظرات خود 

پرداختند.

رئیس سازمان بازرسی کل کشور در جمع بازرسان امور نفت سازمان بازرسی از آن ها خواست با شناسایی دقیق بسترهای فساد، 
انجام آسیب شناسایی های لازم، ورود به موقع و پرهیز از سیاسی کاری، دست صاحبان نفوذ را از حوزه نفت، گاز و پتروشیمی کوتاه کنند.

 ســرویس سیاســی - وزیر راه و 
شهرســازی در خصوص حواشــی اخیر 
منتشر شده در رسانه ها در رابطه با وزارت 

راه و شهرسازی اطلاعیه ای صادر کرد.
رستم قاسمی وزیر راه و شهرسازی 
در خصوص حواشی اخیر منتشر شده در 
رسانه ها در رابطه با وزارت راه و شهرسازی 

اطلاعیه ای را صادر کرد.
در قسمتی از این اطلاعیه آمده است: 
اخیراً خبر منتشره پیرامون یکی از مشاوران 
اینجانب و تحقیق درباره اتهامات فرد مزبور 
بوســیله دستگاه نظارتی درون دولت موجب سواستفاده دشمنان نظام و تخریب 
کارکنان خدوم وزارت راه و شهرسازی خصوصاً جوانان انقلابی و پر کار وزارتخانه 
شده است که در این زمینه خاطرنشان می شود این پرونده در مراحل ابتدایی بوده 
و تا نهایی نشــدن تحقیقات توسط نهادهای نظارتی و قوه قضائیه به جهت حفظ 
حریم خصوصی افراد هیچ گونه اطلاعاتی از پرونده منتشــر نشده و کلیه مطالب 
ذکر شده صرفاً گمانه زنی است که صحت و سقم آن مشخص و مورد تأیید نیست.

در قســمتی دیگری از این اطلاعیه آمده است: اینجانب به عنوان وزیر راه و 
شهرسازی، ضمن تأکید بر اعتماد کامل به نهادهای نظارتی دولت، رسیدگی دقیق 
و بدون ملاحظه درباره اتهام هر فرد در هر جایگاهی را لازم و واجب دانســته و 
آمادگی این وزارتخانه را برای همکاری در تکمیل تحقیقات و روشن شدن حقایق 
اعلام می کنم. لکن لازم است رسانه ها از گمانه زنی های بی پایه تا قبل از اثبات اتهام 

در مرجع صالح قضائی و خدشه به آبروی افراد، دوری کنند.
در پایان این اطلاعیه آمده است: البته در طول یک سال گذشته اقدامات مهمی 
برای بســتن گلوگاه های فساد در حیطه وزارت راه و شهرسازی انجام شده است 
که بعضاً با تبلیغات ســنگین تخریبی برای کند شــدن این روند مواجه شده است 
که از جمله این اقدامات می توان به شــفافیت فراگیر ســازمانی، حذف امضاهای 
طلایــی، عدالت در فرصت های اقتصادی، بازپس گیــری اموال و املاک ملی در 
اختیار سواســتفاده گران اشــاره کرد که ان شــالله گزارش کامل آن به اطلاع مردم 

شریف خواهدرسید.

 سرویس سیاسی - رئیس فراکسیون 
شــوراها و مدیریت شــهری در مجلس 
شورای اسلامی، تاکید کرد: وظیفه اصلی 
شــوراها و مدیریت شهری این است که 

عنصر رضایت را در جامعه پررنگ کنند.
محســن پیرهــادی در نشســت 
هم اندیشی با شورای عالی استان ها با اشاره 
به اهمیت مشارکت مردم در امور شهری 
بیان کرد: یکی از وظایف شوراها مشارکت 
دادن مــردم در امور اجتماعی اســت اگر 
روحیه اجتماعی را در شوراها حفظ کنیم 

می توانیم به یک حیات زیستی مومنانه و متمدنانه دست یابیم.
وی در ادامه اظهار کرد: متاسفانه به دلیل مشکلات اقتصادی و معیشتی، مسائل 
اجتماعی و فرهنگی نادیده گرفته شده و کم رنگ شده است. مسائل اقتصادی حل 
می شوند اما جبران عقب ماندگی مسائل اجتماعی و فرهنگی دشوار است. علت 
اینکه مردم از شوراها اقبال کردند این است که جوهره اجتماعی دارند. کسی که 
جوهره اجتماعی نداشته باشد عموم مردم یا در کوتاه مدت به فرد اعتماد می کنند 
یا اصلا اعتماد نمی کنند. نماینده مردم تهران در مجلس شورای اسلامی، خطاب 
به اعضای شورای عالی استان ها تصریح کرد: دلیل محبوبیت شوراها این است که 
جوهره اجتماعی دارند، یعنی با جامعه توانسته اید گفت وگو کنید. زمانی که به 
معلولین، مستضعفین، زن سرپرست خانواده و اهل هنر و تئاتر و سینما و سالمند 
رســیدگی می کنید ناخودآگاه خود را با فضای انسانی و اجتماعی گره می زنید. 
وظیفه اصلی شوراها و مدیریت شهری این است که عنصر رضایت را در جامعه 

پررنگ کنند.

 سرویس سیاسی - عضو کمیسیون 
برنامه و بودجه مجلس شــورای اسلامی 
گفت: مردم از تــورم، کمبود اقلام، چند 
نرخــی بودن کالاها و کنترل بازار گله مند 
هســتند و بر این اســاس، بایــد وزارت 

بازرگانی تشکیل شود.
احسان ارکانی درباره تفکیک وزارت 
صمت و تشکیل وزارت بازرگانی، اظهار 
داشــت: دولت موضوع تفکیک وزارت 
صمــت را زمانی که قرار بود اســتیضاح 

وزیر صمت انجام شود، مطرح کرد.
وی متذکر شــد: دولت دو ماه فرصت خواســت تا استیضاح وزیر صمت 
بــه تعویــق بیفتد و با لایحه ای که برای تفکیــک دو وزارت صنایع و بازرگانی 
می فرســتد، دو وزیر جدید به مجلس معرفی شــوند. فرصت دولت تمام شده 
اســت و هنوز خبری از ارسال لایحه تفکیک وزارت صمت به مجلس شورای 

اسلامی نیست.
نماینده مردم نیشابور در مجلس شورای اسلامی با اشاره به اینکه بنده موافق 
تفکیک وزارت صمت هســتم، گفت: وزارت صنعــت، معدن و تجارت فوق 
سنگین است و یک وزیر نمی تواند تمام موضوعات مربوط به این وزارتخانه را 
مدیریت کند. ارکانی ادامه داد: وزارت صنعت، معدن و تجارت باید موضوعات 
مهم مربوط به صنایع، معادن، فلزات، فولاد، نســاجی، شــهرک های صنعتی و 
خــودرو را مدیریت کند و چگونه یک وزیر می تواند حوزه به این گســتردگی 

را مدیریت کند؟
عضو کمیســیون برنامه و بودجه مجلس شورای اسلامی با اشاره به اینکه 
در حال حاضر بازار ما کاملًا رها شده است و متولی خاصی ندارد، تصریح کرد: 
مردم از تورم، کمبود اقلام، چند نرخی بودن کالاها و عدم نظارت و کنترل بازار 
گله مند هســتند. باید وزارت بازرگانی تشــکیل شود چرا که تبعات عدم وجود 

وزارت بازرگانی را در کف بازار می بینیم.

واکنش رستم قاسمی به حواشی اخیر 
علیه وزارت راه

پیرهادی رئیس فراکسیون شوراها و مدیریت شهری:

ارتقای امید اجتماعی و پررنگ کردن 
رضایت مردمی وظیفه شوراهاست

ارکانی عضو کمیسیون برنامه و بودجه مجلس شورای اسلامی:

بازار متولی خاصی ندارد 

مثل صنعت خودرو 

از تلویزیون پخش شود

ناپدید شده اند

آب در هاون 

تفحص از شهرداری تهران 

مسخره خاص و عام 

اختلاف در مذاکرات 

شهادت دروغ !

مافیاهایی بزرگ تر 

احمد علیرضا بیگی با اشاره به وضعیت سرعت و کیفیت اینترنت در سطح 
کشور، بیان کرد: ما اینترنت را از چند مجرا وارد کشور می کنیم. شرکت زیرساخت 
عهده دار این مسئولیت است. به عبارت دیگر مجاری انتقال اینترنت از مرز های 
مختلف را شرکت زیرساخت فراهم می کند. ما بخشی از این اینترنت را در داخل 
کشور مصرف کرده و برای بخشی دیگر حق ترانزیت گرفته و از کشور ما عبور 
کرده و به سایر کشور ها می رود. این عضو کمیسیون امور داخلی کشور و شورا ها 
در مجلس تاکید کرد: متاسفانه وضعیت خدمات اینترنت در سطح کشور نیز مانند 
صنعت خودرو شده و به نوعی می توان گفت مردم پول تویوتا کمری را پرداخت 

کرده، اما سمند تحویل می گیرند.

عباس عبدی در واکنش به دســتگیری قاسم مکارم شیرازی، مشاور عالی 
رســتم قاســمی وزیر راه و شهرسازی در توییتی نوشت: »گرچه نهایتا نهاد های 
مربوط مجبور می شوند درباره قاسم مکارم شیرازی توضیح دهند، پس بهتر است 
پیش از شــکل گیری افکار عمومی اطلاع رسانی دقیق کنند. این درست نیست 
که خانمی را به اتهام عادی و آشــکار به تلویزیون آورد، ولی درباره این شخص 

سکوت کرد. پیشنهاد می شود کلیپ انتخاباتی او هم منتشر شود.«

یک مقام آمریکایی نیز که نامش افشا نشده است، در گفت وگو با روزنامه 
وال استریت ژورنال مدعی شد: مشخص نیست آیا دوربین ها هنگام توقیف ضبط 
شده اند یا اینکه هنگام بیرون کشیدن شناور ها و رهاسازی مجدد آن ها به درون آب 
سقوط کرده باشند. این روزنامه آمریکایی نوشت که به گفته مقام های آمریکایی، 
دوربین ها، رادار ها و دیگر تجهیزات این شناور ها به صورت تجاری در دسترس 
هستند و جزو فناوری های طبقه بندی شده نیستند، اما دسترسی به دوربین ها و 
بازرسی شناور ها از نزدیک می تواند ایده بهتری از قابلیت های این شناور ها بدهد. 
ایالات متحده آمریکا روز جمعه به وقت محلی، توقیف دو شناور تجسسی نیروی 

دریایی خود را تایید کرد.

حســین شریعتمداری، مدیر مسئول روزنامه کیهان با بیان این نکته گفت: 
چالش هسته ای بیست ساله کشورمان با آمریکا و اروپا به وضوح نشان می دهد 
که حریف نگران تولید سلاح هسته ای از جانب ایران نیست، بلکه از آن به عنوان 
بهانه ای برای تحریم ها اســتفاده می کند و از آنجا که تحریم های اقتصادی تقریباً 
تنها اهرم باقی مانده در دست آمریکا برای مقابله با ایران اسلامی است، هرگز از 
آن دست نخواهد کشید. وی گفت: از این روی مذاکره برای لغو تحریم ها آب در 
هاون کوبیدن است و با جرات می توان گفت که این مذاکرات راه به جایی نمی برد 

و می بینید که تاکنون از »ناکجا آباد« بیرون نرفته است. 

عضو کمیســیون فرهنگی مجلس با اعلام این خبر که تحقیق و تفحص از 
شــهرداری تهران کلید خورده اســت از بررسی عملکرد شهرداری تهران در دو 
دوره اخیر با هدف پیگیری حقوق تضییع شده شهروندان تهرانی به عنوان محور 
درخواست این طرح یاد کرد. نیک بین با اعلام این خبر گفت: ضمن اعلام این خبر 
که تحقیق و تفحص از شهرداری تهران در مجلس کلید خورده است در تشریح 
جزییات آن گفت: به دلیل استمرار مشکلات متعدد عمرانی، اجتماعی و فرهنگی 
در شهر تهران، فقدان برنامه ریزی های جامع جهت رفع معضلات پایتخت نشینان 
و تداوم ناکارآمدی در بخش هایی از مدیریت شهری مرکز سیاسی کشور به ویژه 
در چهار سال اخیر، درخواست تحقیق و تفحص از شهرداری تهران را در مجلس 
به جریان انداخته ایم. نماینده مردم کاشــمر، خلیل آباد، بردسکن و کوهسرخ در 
مجلس شورای اسلامی، ادامه داد: تعداد امضا های نمایندگان درخواست کننده این 

تحقیق و تفحص از سی عبور کرده و همچنان در حال افزایش است.

یک نماینده مجلس دهم در توئیتی نوشت: ما می خواهیم آمریکا را تحقیر 
کنیم، درحالی که ملت ما زیر فشــار های معیشــتی درحال تحقیر اســت. نباید 
کاتولیک تر از پاپ باشیم. علی مطهری، نماینده مردم تهران در مجلس دهم، در 
رشته توئیتی نوشت: نحوه مذاکره ما با آمریکا مایه مسخره خاص وعام شده  است. 
به  جای آنکه مســتقیم مذاکره کرده و کار را در چند جلســه تمام کنیم، ما پاسخ 
خود را به اتحادیه اروپا می دهیم، اتحادیه به آمریکا می دهد، آمریکا پاســخ خود 
را به اتحادیه اروپا می دهد و اتحادیه به ایران می دهد و همین طور... همه به خاطر 
یک ژست انقلابی که ما می خواهیم آمریکا را تحقیر کنیم درحالی که ملت ما زیر 
فشــار های معیشــتی در حال تحقیر شدن است. نباید کاتولیک تر از پاپ باشیم. 
پیغمبر اکرم قبل از فتح مکه با ابوسفیان بزرگ ترین دشمن اسلام مذاکره و جان و 

مال مردم را حفظ کرد.

سیاوش قهرمان پور، کارشناس بین الملل گفت : اختلاف در مذاکرات بر سر 
دو یا سه کلمه نیست؛ اگر هم باشد، این چند کلمه، قله کوه روابط ایران و غرب 
است که نتیجه ۴ دهه بی اعتمادی است. نمی توان انتظار داشت که این اختلاف 
به همین راحتی حل شود. یکی از مهم ترین اختلاف ها بر سر تضمین هاست. از 
قدیم موضوع اقدامات اعتمادســاز میان ایران و غرب محل اختلاف بوده است. 
این کلمات اختلاف بر سر مسائل ساده نیست، بلکه اختلافاتی تاریخی و عمیق 

هستند و به همین راحتی نمی توان انتظار داشت که حل شوند.

شهادت فروشی مقابل دادگاه، پدیده ای است که مقامات قضایی بر آن اذعان 
دارند و این اقدام در ماده ۶۵٠ قانون مجازات اســلامی جرم انگاری شــده است. 
یک وکیل دادگستری گفت : طرف مقابل در دادگاه، دو شاهد برای اثبات ادعای 
خود آورد و با چشــم های خودم دیدم که از جیبش چند ســکه طلا درآورد و در 
مشت شاهدان گذاشت. اینکه آن ها شاهد حرفه ای بودند یا دوستان وی نمی دانم، 
اما شــهادت دروغ دادند و هرچند رأی نهایی علیه آن ها صادر شــد، به هر حال 
شــهادت های دروغین روند دادرسی را تحت تاثیر قرار داد. شهادت فروشی در 
مقابل دادگاه چیز پنهانی نیســت و همه از این موضوع مطلع هستند، اما مشکل 
اساســی قانون اســت که نیازمند بازنگری است. طبق اصلاحیه هشتم بهمن ماه 
۱۳۹۹، ماده ۶۵٠ قانون مجازات اسلامی، هر کس در دادگاه نزد مقامات رسمی 
شــهادت دروغ بدهد، به ســه ماه و یک روز تا دو سال حبس یا به ۲۵ تا یک ۱٠٠ 
میلیون ریال جزای نقدی محکوم خواهد شد و مجازات مذکور در این ماده علاوه 
بر مجازاتی اســت که در باب حدود و قصاص و دیات برای شهادت دروغ ذکر 

شده است.

چنارانی، عضو کمیســیون قضایی و حقوقی مجلس گفت : امروز هشدار 
می دهــم همان طــوری که مافیا های بزرگ از فولاد مبارکــه اصفهان بیرون زد، 
مافیا های بزرگ آب در پشــت پروژه انتقال آب از خلیج فارس و دریای عمان 
به فلات مرکزی وجود دارد. دولت باید آگاه باشــد که از همین امروز مافیا های 
آب در پشــت این پروژه شکل گرفته و در ظرف ۱٠ سال آینده اگر توجه جدی 
به این موضوع نشود مافیا های بزرگ تر و به مراتب بدتر از فولاد مبارکه اصفهان 
از این پروژه نمایان خواهد شــد. کسانی که در فساد فولاد مبارکه دست داشتند، 

نصف شان در پروژه خط انتقال آب از خلیج فارس و دریای عمان هستند.

اخبار ویژه ...

رئیس کمیسیون عمران مجلس با انتقاد از عملکرد بانک ها و دستگاه های اجرایی 
در فرآیند اجرای قانون »جهش تولید و تامین مسکن«، اظهار داشت: نقش بانک ها 
در اجرای ایــن قانون واقعا خیلی کمرنگ اســت و همراهی نمی کنند. همچنین 
دستگاه های اجرایی زمین هایی که متعلق به دولت است و باید به این قانون بدهند را 
واگذار نمی کنند به همین علت ما داریم روی زمین های حاشیه شهر سرمایه گذاری 
می کنیم و در آنجا هم هزینه تمام شده بالا می رود چون آب، برق و گاز معمولا ندارد.

سه شنبه 15 شهریور 1401 ، 9 صفر 1444 ، 6 سپتامبر 2022، شماره 4032، صفحه


